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Ledamöter Johan Heinonen (S) Ordförande 
Mattias Keresztesi (M) 1:e vice ordförande 
Rose-Marie Rooth (V) 2:e vice ordförande 
Stina Andersson (S) 
Svante Thorell (MP) 
Alexander Saednia (M) 
Sara Emrooz (M) 
Findel Madison (SD) 
Hanna Wistrand (L) 
Johan Duvdahl (C) 
Laila Abdallah (S) 
Petter Jennervall (S) 
Pelle Johansson (S) 
 

Ersättare Tove Lönstad (S) 
Jeanette Frenkman (S) 
Albin Ringstad (S) 
Thomas Nicholas (V) 
Terese Nordberg (V) 
Johanna Klamming (MP) 
Mikael Valdorson (M) 
Jörgen Linse (M) 
Ludwig Jänes (SD) 
Stefan Ennerfelt (L) 
Christopher Oskarsson (KD) 
 

Övriga närvarande Susanna Halldin Olsson Stadsdelsdirektör 
Eva Runestig Avdelningschef 
Fredrik Skoglund Avdelningschef 
Joel Färlin Avdelningschef 
Malin Persson tf. Avdelningschef 
Timmie Aspelin Nämndsekreterare 
 

Justerare Johan Heinonen (S) och Mattias Keresztesi (M) 
 

Datum för justering 2025-01-24 
 

Paragraf §3 
 



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2025 
 

2025-01-23 

Sekreterare Timmie Aspelin 
  



Bromma stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2025 
 

2025-01-23 

 

§ 3 
Nedläggning av förskolan Hagelstavägen 22  
BRO 2025/26 
 

Beslut  
Nämnden beslutar om en nedläggning av förskolan på 
Hagelstavägen 22 i augusti 2025. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelen har idag lediga förskoleplatser i de kommunala 
förskolorna i Mariehäll och utifrån befolkningsprognosen kommer 
antalet 1-5-åringar att minska ytterligare framöver. Stadsdelen ser 
därför behov av att minska kapaciteten av förskoleplatser i området 
och föreslår därför att förskolan Hagelstavägen 22 stängs i augusti 
2025. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Hanna Wistrand (L), Mattias Keresztesi m.fl. (M) och Johan 
Duvdahl (C) lämnar särskilt yttrande enligt följande: 
 
1. Att utöver förvaltningens förslag anföra: 
 
Det är i grunden bra att anpassa sina verksamheter utifrån faktisk 
beläggning men när 
verksamheter läggs ner måste man ta fram en ekonomisk kalkyl 
som en del i beslutsunderlaget. Det saknas här. 
 
Det framgår inte när hyresavtalet upphör och hur finansieringen av 
det ska hanteras. Det finns heller ingen beskrivning av vad som 
kommer att ske med personalen. 
 
Handlingar i ärendet 
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